
Svenska Stövarklubben 

 

Styrelseprotokoll nr 10/2010 

 

Sammanträdesdatum och plats 2010-10-28,Telefonmöte, med början klockan 19.00 

Närvarande: Freddy Kjellström, Stig Wernersson, Conny Lundström, Göran Johansson, Gunnar 

Pettersson, Andreas Johansson och Lars O Törnkvist, sekreterare. 

Förhindrade att delta i mötet: Carina Adolfsson och Owe Karlsson. 

  

§ 137 Mötets öppnande 

Hälsade ordföranden, FK, de närvarande välkomna till dagens möte och förklarade sammanträdet 

öppnat. 

 

§ 138 Val av justerare 

Valdes Stig Wernersson till justerare att tillsammans med ordföranden justera dagens protokoll. 

 

§ 139 Föredragningslistans godkännande 

Godkändes förslaget till föredragningslista med diverse tillägg under punkten övriga frågor. 

 

§ 140 Föregående styrelseprotokoll 

Genomgicks styrelseprotokoll nr 9/2010. Redovisade Andreas Johansson sina kontakter med Frank 

Alfredsson beträffande Klubbdatasystemet. 

Styrelsen beslutar 

Att behålla samarbetet med Frank Alfredsson i två år till och med 2012 och bekräfta detta med en 

skriftlig överenskommelse med Frank Alfredsson,  

Att notera att det kommit in förslag på tre kandidater till Hamiltonplaketten, § 128, 

Att Arto Nieminen, Fredrik Lundström och Gunnar Pamuk anmält intresse att genomgå 

exteriördomarutbildning, § 130, samt 

Att med godkännande lägga protokoll nr 9/2010 till handlingarna. 



 

§ 141 Ekonomiredovisning, medlemsutveckling m m 

Stig Wernersson föredrar ärendet enligt följande, årets resultat väntas hamna i intervallet 0 till – 100 

tkr och att ett 0 resultat ligger inom möjligheternas ram. Vidare noterades att vissa Lokalklubbar inte 

betalar sina räkningar till Svenska Stövarklubben i tid, att Carina Adolfsson har ändrat bokförings-

program, att andra faktureringsrutiner införts, att kontoplanen ska saneras inför 2011 samt att en 

periodiserad budget kommer att utarbetas till 2011. 

Gunnar Pettersson informerade om medlemsutvecklingen för 2010 och konstaterade att 

Lokalklubbarna har i snitt ett medlemstapp på 3-4 %, en ny prognos kommer styrelsen att erhålla i 

samband med årsskiftet. Styrelsen efterlyste åtgärder för att motverka medlemsminskningen, brev i 

samband med att valpkullar registreras hos SKK, att Stövarklubbens broschyr, som finns i stor 

upplaga, går ut till alla valpköpare. 

Styrelsen beslutar 

Att ge Gunnar Pettersson i uppdrag att undersöka med SKK om möjlighet att samdistribuera 

information om SvStK tillsammans med registreringsbevis, samt 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen. 

 

§ 142 Godkännande av AU- beslut 

a. Räv-SM  

Redovisade ordföranden sina kontakter med företrädare för Västerbottens läns Stövarklubb 

angående Räv-SM. Konstaterades att till dags datum har arrangörerna fått in tillräckligt antal 

meriterade hundar som är berättigade att starta i Ekl. 

b. Kvinnokampen i Lycksele 

Au beslutade att skicka Lars O Törnkvist till Lycksele att representera styrelsen under 

Kvinnokampen i Lycksele under tiden, 7-9 oktober. 

Lars O lämnade en kortfattad rapport till styrelsen om det lyckade arrangemanget. 

c. Inköp av nya knivar 

Gunnar Pettersson informerade styrelsen om sina kontakter med representanter för EKA 

som tillverkar den kniv som styrelsen föreslås beställa efter skriftlig offert. AU har tillstyrkt 

inköp. 

d. Plaketter till DM 

Gunnar Pettersson aktualiserar frågan om inköp av nya plaketter till DM-tävlingarna. AU har 

tillstyrkt inköp. 



Styrelsen beslutar 

Att godkänna AUs med delegation fattade beslut, samt 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen under c och d. 

 

§ 143 Stövarjaktens dag den 4 december 2010, redovisning av åtgärder 

Freddy Kjellström och Gunnar Pettersson redovisade ärendet enligt följande, ett upprop har skickats 

ut per mail till alla Lokalklubbar, alla Lokalklubbar har uppmanats att utse en kontaktman, en affisch 

som presenterar projektet kommer att tillhandahållas, fortlöpande information kommer att 

presenteras på Hemsidan, Lokalklubbarna svarar för eventuella kostnader för de lokala arrange-

mangen. Styrelsen kommer att skicka ut en pressrelease till jaktpressen i samband med att projektet 

genomförs. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen, samt 

Att uppdra åt Freddy Kjellström och Gunnar Pettersson att utforma och skicka ut en pressrelease till 

presumtiva medier. 

 

§ 144 100-års jubileet, redovisning av förslag till plats, organisation och kringarrangemang 

Lars O Törnkvist presenterar följande förslag beträffande tidpunkt. plats och kringarrangemang; 

andra helgen i juni 2012, 7-10 juni, torsdag-söndag, med fullmäktigemöte fredag-lördag och en 

samlad stövarutställning söndagen den 10 juni. Föreslagen plats för fullmäktigemöte och 

jubileumsfirande, Öster Malma, som kan erbjuda ett bra boende, bra konferensutrymmen och 

möjligheter till ett minnesvärt 100-års firande i jaktlig och representativ miljö. Utställningen är tänkt 

att arrangeras i närområdet i samarbete mellan Södermanlands Stövarklubb, Rasföreningarna och 

Svenska Stövarklubben. Efter diskussioner med företrädare för Öster Malma har styrelsen mottagit 

en offert för genomförandet av jubileumshelgen som kommer att föreläggas AU för vidare 

beredning. 

Freddy Kjellström informerar styrelsen om Allan Bergströms förslag till Jubileumsskrift för tiden, 

1992-2012, att införas i Stövaren nr 2/ 2012. 

Styrelsen beslutar 

Att godkänna ramförslaget till Jubileumsprogram såvitt gäller tidpunkt, plats och genomförande, 

Att uppdra åt AU att bereda Öster Malmas offert till nästa styrelsemöte, samt 

Att godkänna Allan Bergströms förslag till Jubileumsskrift. 

 



§ 145 Avelsfrågor 

a. Svenska Luzernringens ansökan om ändring i avelsprogram 

Svenska Luzernringen har inkommit mede önskemål att få göra vissa ändringar i sitt 

avelsprogram. Owe Karlsson har berett ärendet och är positiv till förslaget. 

Styrelsen beslutar 

Att tillstyrka förslaget till ändring. 

b. Svenska Smålandsstövarföreningen, ansökan om intypning av hundar 

Owe Karlsson har berett ärendet. Efter diskussion konstaterar styrelsen att några nya fakta 

inte inkommit i ärendet varför styrelsen inte finner grund för att bifalla ansökan. 

Styrelsen beslutar 

Att avslå ansökan om intypning av hundar, samt 

Att underrätta SKK/AK om styrelsens beslut. 

c. SvStK dispensansökan till Jordbruksverket från kravet på veterinär medverkan vid SM-

tävling 

Sekreteraren redovisar innehållet i en skrivelse till Jordbruksverket beträffande dispens från 

kravet på veterinär medverkan vid SM-tävling. 

d. Jordbruksverkets beslut, 2010-09-27 

Jordbruksverket har i sitt beslut meddelat dispens enligt ansökan under c. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av informationen, samt  

Att uppdra åt sekreteraren att undersöka möjligheterna att få ett generellt dispensbeslut 

från Jordbruksverket för 5 år framåt i tiden 

 

§ 146 Rasföreningarna 

Styrelsen har från Svenska Hamiltonstövarföreningen mottagit Årsmötesprotokoll för verksamhets-

året 2009 jämte Verksamhetsberättelse för samma period. Noteras att föreningen har en positiv 

medlemsutveckling. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av de översända handlingarna. 

 



§ 147 Rapport från Regelkommitténs arbete 

Göran Johansson föredrar ärendet genom att hänvisa till ett skriftligt arbetsmaterial. Arbetsläget kan 

sammanfattas enligt följande; arbetsgruppen har möten en gång i månaden, man har bestämt sig för 

att föreslå 7 st bedömningsmoment som ska vara gemensamma för samtliga drivande raser, vilket 

bygger på genetikernas uttalanden om ärvbarhet. Egna skrivningar i de olika momenten för de olika 

raserna ska vara möjliga. Vissa meningsmotsättningar inom den egna regelkommittén kunde 

konstateras. Nästa möte i Regelkommittén är bestämt till den 24 november. 

Efter diskussion i detaljfrågor inom styrelsen konstateras att ett fysiskt möte i styrelsen bör hållas för 

att ta ställning till ett färdigt förslag. 

Styrelsen beslutar 

Att återuppta ärendet vid det fortsatta telefonmötet den 4 november. 

 

§ 148 Skrivelser från SKK 

a. Förfrågan om SvStK medverkan vid anordnande av RR-prov för grishundar 

Specialklubben för drivande vildsvinshundar, SSDV, är en nybildad specialklubb, som i 

dagsläget saknar tillräckligt många utbildade domare. SKK/JhK vädjar därför om medverkan 

från övriga drivande specialklubbar att medverka med att tillhandahålla domare vid så 

kallade RR-prov till dess SSDV har tillräckligt antal egna domare. 

Styrelsen beslutar 

Att under en övergångsperiod uppmana Lokalklubbarna att ställa domare till förfogande för 

att genomföra RR-prov, 

Att SvStK utgår ifrån att det är det egna regelverket som gäller vid bedömning, samt 

Att skriftligt underrätta SKK om beslutet. 

b. SKK/CS protokoll nr 4/2010 

Styrelsen har mottagit SKK/CS senaste protokoll. 

Styrelsen beslutar 

Att notera tillprotokollet att styrelsen tagit del av SKK/CS protokoll nr 4/2010. 

c. Minnesanteckningar, NKU, Jakthundgruppen, 2010-09-14 

Styrelsen har mottagit rubr. Minnesanteckningar från NKU mötet i Arlanda. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av de översända handlingarna. 



d. SKKs nbjudan till temautbildning för avelsråd, 2-3/4 2011 

Styrelsen beslutar 

Att uppdra åt Owe Karlsson att utse lämpliga kandidater att genomgå utbildningen. 

e. Postnummerindelning av klubbmedlemskap 

Gunnar Pettersson föredrar ärendet och konstaterar att SKKs förslag om att postnummer ska 

ligga till grund för Lokalklubbtillhörighet kommer att få negativa konsekvenser med bland 

annat ökade administrativa åtgärder som följd. Gunnar Pettersson föreslår att förslaget ska 

avvisas. 

Styrelsen beslutar 

Att avvisa förslaget med hänvisning till att det inte innebär några fördelar för SvStK och dess 

Lokalklubbar. 

f. Kennelfullmäktige 2011 och anmälan av delegater till KF 

I en skrivelse till SvStK har SKK anmält att KF 2011 ska äga rum under tiden 23-25 september 

och att motioner och anmälan av delegater ska vara SKK/CS tillhanda senast den 31 mars 

2011. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av skrivelsen. 

g. Remiss angående höjda domararvoden till exteriördomare 

I en skrivelse från SKK har Svenska Domarföreningen kommit en begäran om höjda 

domararvoden till exteriördomare. Arvodesbeloppen om 750 kronor per dag har legat still 

sedan 2000 och nu yrkar domarföreningen på en höjning till 1.000 kronor per dag. 

Styrelsen beslutar 

Att godkänna en höjning av domararvodena för exteriördomare till 1.000 kr per dag, samt 

Att uppdra åt sekreteraren att svara på remissen till SKK 

h. Revidering av SKK:s Allmänna bestämmelser 

Styrelsen har mottagit SKK/CS beslut om revidering av SKK:s Allmänna bestämmelser såvitt 

gäller bedömningen av hundars lämplighet vid vildsvinsjakt. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av ändringarna i SKK:s Allmänna 

bestämmelser. 

i. SKK:s Etikanvisningar för hundanvändning vid jaktprov, träning och i tillämpliga delar vid 

jakt 



Styrelsen har mottagit ett dokument benämnt SKK:s Etikanvisningar.  Dokumentet innehåller 

direkt felaktiga tolkningar av SvStKs jaktprovsregler vilket ska påpekas för SKK per omgående. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av innehållet i det översända dokumentet. 

 

§ 149 Skrivelser och dokument från SKK/JhK 

a. Protokollsutdrag, nr 4/2010 § 64, ang oanmälda besök m m. 

b. Protokollsutdrag, nr 4/2010, § 49, ang information om SKK:s revidering av Allmänna 

bestämmelser. 

c. Protokollsutdrag,  nr 4/2010, § 50, beslut att tilldela S23675/2001 SJCH Loffe 0-pris vid 

jaktprovet i Kalix 2008-10-04-05. 

d. Protokollsutdrag, nr 4/2010, § 58, Etiska riktlinjer för jakthundsanvändningen i Sverige, 

Regeringsuppdrag till SKK och Svenska Jägareförbundet. 

e. Protokollsutdrag nr 5/2010, § 72, angående dispens från § 17 Jaktförordningen att släppa 

hund för träning och domarutbildning. 

Naturvårdsverket har lämnat information om att verket i fortsättningen inte har bemyn-

digande att lämna tillstånd till dispens från § 17, Jaktförordningen. SKK har haft denna rätt 

sedan 1991 och den upphör 2010-12-31. I fortsättningen är det respektive Länsstyrelse som 

beviljar dispens efter särskild ansökan från arrangerande Specialklubb/Lokalklubb, vilket 

innebär att varje Lokalklubb inom SvStK får ge in en egen ansökan till respektive Länsstyrelse 

för att få anordna aktiviteter på tid då jakt med hund inte är tillåten. 

Styrelsen beslutar 

Att informera Lokalklubbarna om de nya dispensreglerna, samt  

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av samtliga skrivelser under punkterna a till 

och med e. 

 

§ 150 Ajournering av mötet 

Styrelsen beslutar 

Att ajournera dagens möte, kl 22.10, att återupptas torsdagen den 4 november klockan 19.00 utan 

särskild kallelse. 

 

 



Styrelsemöte 2010-11-04, kl 19.00, Telefonmöte, fortsatt styrelsemöte 

Närvarande: Freddy Kjellström, Owe Karlsson, Gunnar Pettersson, Göran Johansson, Conny 

Lundström, Andreas Johansson, Stig Wernersson och Lars O Törnkvist, sekreterare. 

Förhindrad att närvara: Carina Adolfsson 

 

§ 151 Mötets öppnande 

Hälsade ordföranden, F K, de närvarande välkomna till dagens möte och förklarade att förhand-

lingarna återupptas.  

§ 152 Föredragningslistans godkännande 

Ett ytterligare antal ärenden fogas till föredragningslistan under punkten övriga frågor. 

 

§ 153 Regelkommitténs arbete, fortsatt behandling 

Owe Karlsson föreslog att Regelkommitténs arbete skulle diskuteras och redovisas. Efter en 

fördjupad diskussion i olika detaljfrågor presenterade ordföranden, FK, ett internt PM som på ett 

klarläggande sätt tydliggör och sammanfattar problematiken i det arbete som kommittén har i 

uppdrag att utföra. En preciserad tidplan för genomförandet av regelarbetet diskuterades. 

Regelkommittén kommer att mötas under SM-dagarna i Söderhamn. 

Styrelsen beslutar 

Att ordförandens PM ska vara vägledande för det fortsatta arbetet i kommittén, 

Att kommittén senast en månad efter mötet i Söderhamn ska presentera ett arbetsmaterial för 

styrelsen, samt 

Att styrelsens målsättning är att ta ställning till ett slutligt förslag från kommittén vid styrelsens möte 

den 28 januari 2011. Därefter ska förslaget gå ut till Lokalklubbarna på remiss. 

 

§ 154 Ungdomsfrågor 

a. Skrivelse från Kent Liljekvist 

Gunnar Pettersson har haft kontakt med Kent Liljekvist och förklarat att han missuppfattat 

vad som gäller för ungdomars medlemsavgift till SvStK. 

b. Ungdomsverksamheten inom Lokalklubbarna 

Gunnar Pettersson aktualiserade frågan om i vilken utsträckning ungdomsverksamhet 

bedrivs i de olika Lokalklubbarna. 



Styrelsen beslutar 

Att gå ut med en förfrågan till samtliga Lokalklubbar och begära in en redovisning hur man 

bedriver ungdomsverksamhet inom respektive klubb. 

 

§ 155 Stadgeändring, SvStK skrivelse till SKK/FK 

Sekreteraren redovisar ärendet genom att hänvisa till skrivelsen som skickats till SKK/FK för 

fastställande i enlighet med fullmäktigebeslut. 

Styrelsen beslutar 

Att notera till protokollet att styrelsen tagit del av innehållet i skrivelsen till SKK/FK. 

 

§ 156 Övriga frågor 

a. Utbildning av instruktörer, lydnadsdressyr 

Gunnar Pettersson aktualiserade frågan om det finns något behov att styrelsen tar initiativ 

till att anordna utbildning av instruktörer. 

Styrelsen beslutar 

Att ställa frågan till Lokalklubbarna i samma skrivelse som enkäten om 

ungdomsverksamheten. 

b. Inbjudan från Finska Stövarklubban 

Styrelsen har med kort varsel mottagit en inbjudan att närvara vid finska mästerskapet, 

Kilpan. 

Styrelsen beslutar 

Att vänligen tacka nej till inbjudan med hänvisning till det korta varslet. 

c. Domarauktorisation 

Styrelsen har mottagit en begäran från NblStk att auktorisera Viktor Medström, Nikkala till 

jaktprovsdomare. Conny Lundström har berett ärendet och föreslår att sökande ska 

godkännas. 

Styrelsen beslutar 

Att auktorisera Viktor Medström, Nikkala, NblStK, till jaktprovsdomare. 

d. Tryckning av Julkort 

Gunnar Pettersson redovisar ärendet genom att informera styrelsen om att SvStKs egna 

julkort är på väg att ta slut. 



Styrelsen beslutar 

Att uppdra åt GP att ta fram ett nytt material till max 1.000 kronor som ska redovisas för AU. 

e. Förtjänsttecken till två medlemmar i VblStK 

Styrelsen har mottagit en begäran från VblStK att få utdela förtjänsttecken till två 

medlemmar i samband med Räv-SM i Robertfors. 

Styrelsen beslutar 

Att bevilja framställningen från VblStK. 

f. Utbildning av utställningsansvariga 

Göran Johansson informerar styrelsen om utbildningen av utställningsansvariga i 

Lokalklubbarna som anmält 19 personer. Sex st Lokalklubbar har inte anmält någon 

deltagare, anmälningstiden gick ut den 1 november. 

Styrelsen beslutar 

Att G J och Uno Olsson bearbetar de klubbar som ännu inte anmält någon deltagare, samt 

Att SvStK svarar för lokal- och matkostnader och att Lokalklubbarna svarar för övriga 

kostnader för deltagarna. 

g. Defektanmälningsblanketten 

Conny Lundström aktualiserar frågan om anmälningsblankettens utformning och behandling. 

Owe Karlsson meddelar att han tillsatt en arbetsgrupp bland avelsråden som ska titta på 

ärendet och komma med förslag. Frågan om veterinär medverkan vid utvärdering 

diskuterades. 

Styrelsen beslutar  

Att bordlägga ärendet till nästa styrelsemöte. 

h. Framtida SM-tävlingar 

Konstaterades att SM 2010 anordnas i Söderhamn av GvlStK, 2011 är J-HStK värd, 2012 är 

fortfarande vakant, 2013 är DStK värd och 2014 är fortfarande vakant. 

Styrelsen beslutar 

Att uppdra åt Freddy Kjellström att kontakta Lokalklubbarna som ännu ej varit värd för något 

SM i första hand. 

i. Återbetalning av anmälningsavgift 

Freddy Kjellström aktualiserar en fråga som han fått från Värmlands Stövarklubb; Vilka 

bestämmelser/riktlinjer gäller för återbetalning av erlagda anmälningsavgifter vid prov och 

utställningar? 



Konstaterar styrelsen att Lokalklubbarna själva har att bestämma i frågan men att de nya 

utställningsbestämmelserna kommer att innehålla riktlinjer. I normalfallet krävs 

veterinärintyg för att anmälningsavgiften ska återbetalas till hundägaren eller att det aktuella 

jaktprovet ställts. 

j. Räv-SM i Robertsfors, 9-11 november 

Vid Räv-SM I Robertsfors kommer styrelsen att vara representerad med två personer. 

Styrelsen beslutar 

Att Thommy Sundell och Lars O Törnkvist ska representera styrelsen i samband med årets 

Räv-SM. 

 

§ 157 Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte ska vara ett fysiskt möte och äga rum fredagen den 21 januari 2011. För det fall 

situationen påkallar kan även ett telefonmöte äga rum före julhelgen. 

 

§ 158 Mötets avslutande 

Tackade ordföranden de närvarande för deltagandet i mötet och förklarade mötet avslutat. Mötet 

avslutades kl 20.30. 

 

Vid protokollet: 

 

Lars O Törnkvist 

 

Justeras: 

 

Freddy Kjellström   Stig Wernersson 

   

 

 

  

 



 

  

 

 

 


